2017年天津职业技术师范大学
中国政府奖学金生博士研究生自主招生项目申请办法

2017 Tianjin University of Technology and Education

Application for Chinese-Government Scholarship Program of PHD Student
    To promote the cooperation between two institutes, Tianjin University of Technology and Education would like to offer one PHD Scholarships for an international student nominated by University of Banja Luka. The detailed information is as follows:
一、资助类别、期限及授课语言
I. Scholarship categories, duration and teaching language

1.本项目招收博士研究生，奖学金期限为4或5年；

This scholarship provides PhD Program and lasts for 4 or 5 years. 
2.专业及研究方向: Specialty and Research area
(1) 专业：教育学
Specialty：Pedagogy 
研究方向：机械设计制造教育,自动化工程教育
Research area：Machine Design and Manufacturing Education；
               Automation Engineering Education
(2)专业授课语言为英语:
Specialties instructed in English language.
3.奖学金资助期限为录取时确定的学习年限，专业学习原则上不予延长。

The scholarship duration is the same as the study duration and can’t be extended.
二、奖学金内容

II. Scholarship content
●免交注册费、学费、实验费、实习费；

Exempt from registration fee, tuition fee, lab fee, internship expenses;
●提供免费校内住宿；

Provide free on-campus accommodation;
●提供奖学金生活费；

Provide living allowance;
●提供中国政府奖学金来华留学生综合医疗保险。

Provide the comprehensive medical insurance for the Chinese government scholarship students in China.
Note: The fees such as international air ticket, visa application, health examination for visa application, health examination for residential permit, residential permit application are not covered by the scholarship.
三、申请途径和申请时间

III. Application process and date

申请人向我校国际交流处提供申请，申请时间一般为4月20日月至5月10日。

The applicants send the application materials to the international exchange office of Tianjin University of Technology and Education. The application time is from  April 20th to May.10th,2017.
四、申请条件

IV. Application requirements

1.非中国籍公民，身体健康；

Non-Chinese citizens, in good health condition
2.非在华学习的学生（非应届留华毕业生）；

Not for the students currently studying in china. (Not for the students graduating from china this year)

3.学历和年龄要求：

Education background and age requirements:
●申请者须具有机械类相近专业的硕士学位，从事职业教育且年龄不超过40周岁； 
Applicants should have Master’s Degree in the mechanical field and engaged in vocational education, under 40 years old.
五、申请流程

V. Application procedure

1.申请人须登录“中国国家留学基金管理委员会来华留学网上报名信息平台”（http://laihua.csc.edu.cn），网上填写申请信息，在线提交并打印《中国政府奖学金申请表》（我校机构代码为10066）；

The applicant must apply through China Scholarship Council application online registration system (http://laihua.csc.edu.cn). Fill in the application information online, submit and print the Chinese Government Scholarship Application Form (TUTE’s institution code is 10066)
2.申请人须按以下“申请材料”清单的要求准备相应材料，并在规定时间内提交至我校。

Applicants must prepare relevant application materials listed as required and submit to TUTE within the required time.

六、申请材料（均为一式两份）

VI. Application Materials (in duplicate)

1.《中国政府奖学金申请表》（中文或英文填写并签名）；

Application Form for Chinese Government Scholarship formed online (Fill in English or Chinese and signed)
2.经过公证的最高学历证明、毕业证书或学位证书（如申请人为在校学生，须另外提交本人就读学校出具的在学证明，中英文以外文本须附经公证的英文的译文）；
The notarized highest academic certificate or diploma (Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized translations in English.)
3.学习成绩单（中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文）；

Students Transcript (Any document written not in English or Chinese should be attached a Chinese or English notarized translation)

4.来华学习和研究计划（不少于800字，用中文或英文书写）；
Plan for study and research in China (not less than 800 words, written in Chinese or English)
5.两名教授或副教授署名的推荐信（用中文或英文书写）；
Two recommendation letters signed by professors or associate professors (in Chinese or in English)
6.《外国人体格检查表》复印件（原件自行保存）和血液检查报告单原件（《外国人体格检查表》见附件，须用英文填写，申请人应严格按照《外国人体格检查表》中要求的项目进行检查，缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查表》无效，鉴于检查结果有效期为6个月，请申请人据此确定本人进行体检的时间）；
The photocopy of Physical Examination Record for Foreigner (Original copy should be kept by applicant), and the original Blood Test Report. The form should be filled in English. The medical examinations must cover all the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete records or those without the signature of the examining doctor, the official stamp of the hospital or a photograph of the applicants are invalid. Please select the appropriate time to take medical examination as it is valid for only 6 months.
七、录取及通知
VII． Admission and Notice
1. 我校将于7月15日前将《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》（JW201表）寄给学生本人，申请人据此到中国使馆申请办理来华留学签证；
If the applicants get approval, Tianjin University of Technology and Education (TUTE) will send Admission Notice and Visa Application for Study in China (JW201) to the applicants before July 15. The applicants can apply for visa from China Embassy with these documents.
2.奖学金获得者来华后不得变更录取院校，原则上不得变更学习专业及学习期限；

Scholarship winners cannot change colleges/universities in China after registration to TUTE. In principle, the major and study duration cannot be altered.
3.不能按录取期限来华学习者，奖学金资格不予保留。
The scholarships will not be reserved if the applicants cannot come to China and register to TUTE within the duration stated on the enrollment documents.
联系方式：王老师
地址：天津河西区大沽南路1310号天津职业技术师范大学国际交流处，
邮政编码：300222，电话：0086-22-28116956，传真：0086-22-28116956
电子邮箱：tuteieo@163.com
Contact: Mr.Wang
Address: International Exchange Office, 1310 Dagu South Road, Hexi District, Tianjin, PRC. 
Post code: 300222. TEL: 0086-22-88181558, FAX：0086-22-88181558, E-mail：tuteieo@163.com
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